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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miként alakul a Pán-Európai Magán Nyugdíj 
pénzügyi termék magyarországi forgalmazása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az MTI tudósításából tudjuk, hogy az Európai Tanács munkáját segítő, a tagállamok unió mellé
rendelt  nagyköveteiből  álló  Állandó  Képviselők  Tanácsa  2019.  február  8-án  jóváhagyta  a
páneurópai nyugdíjtermékről (PEPP) szóló megállapodást.  Az új szabályok értelmében a PEPP-
eknek értékesítési helyüktől függetlenül ugyanazok lesznek a standard jellemzőik (egyebek mellett:
a  tagállamok  a  nemzeti  nyugdíjtermékekhez  hasonló  adóelőnyt  biztosítanák  a  megtakarítónak,
lehetővé tennék a szolgáltató váltását belföldön és határokon átnyúlóan egyaránt, maximalizálnák a
szolgáltatóváltás költségét, előírnák a díjak és a befektetések teljesítményének átláthatóságát stb.)

Kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy:

- Miként áll a PEPP hazai intézményesítése? 

- Mikor várható a PEPP hazai értékesítésének megkezdése? 

- Milyen szabályok mellett kerül forgalomba a PEPP? 

Budapest, 2019. február 21.

Várom megtisztelő válaszát!

Korózs Lajos

(MSZP)

országgyűlési képviselő


